
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 7. april 2015 kl. 19.00 

 

Fraværende: Peter og John med afbud. Svend Aage ude afbud. 

 

Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 3. marts 2015 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og bliver tilrettet. 

 

2.  

Bentes bunke. Vi har modtaget ”Høring om forslag til indsatsplan Stautrup-Åbo – en plan for 

beskyttelse af drikkevandet”. Bestyrelsen har ingen bemærkninger til forslaget. Parcelhusejernes 

Landsforening hverver nye medlemmer, men for en stor grundejerforening (som os) er det meget 

dyrt at være medlem, så vi fortsætter uden medlemskab af PL. Vores rengøringsassistent har ønsket 

at fratræde pr. 31. marts 2015. Vi har ansat Kirstine B. Isaksen i den ledige stilling pr. 1. april 2015. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Vejtræerne på Kolt Østervej fældes ved lejlighed. Det er omkostnings-

krævende at klargøre jorden og indkøbe træer af en vis størrelse. Beslutning om hvilke træer der 

indkøbes, forventes taget på næste bestyrelsesmøde. Niels orienterer beboerne via formandens 

beretning til generalforsamlingen. I forbindelse med fjernvarmearbejde eller fibernet nedgravning 

på Pilegårdsvej er asfalten sunket et sted i etape 8. Niels ser på det. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter fraværende. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge fraværende. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John fraværende. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak.  Niels bestiller to vejtræer til erstatning for fældede 

vejtræer i etape 9. 

 

8. 

Orientering fra kommunikation intern. Ingenting. 

 

9. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra legepladsudvalg. Ingenting. 

 

11.  

Eventuelt. Ingenting. 

 

Referent: Bente Jensen 


